



Funded by the
European Union

UNDP Project Management Office for
EU Border Management Northern Afghanistan

EU-BOMNAF

www.bomnaf.org



Implemented
by UNDP

12th Conference of the Central Asia Border Security Initiative (CABSI)
27 - 28 April 2016 – Bishkek, Kyrgyzstan

Participant Information / Информация об участнике

| | |
|---|---|
| <p>Short Description of Organization (Programme) BOMNAF objective is to support Cross-border Security and Cooperation, by improving Integrated Border Management in northern Afghanistan. This will contribute to supporting the Government of Afghanistan in fostering economic and political relations with the countries in the region, through the promotion of economic development and stability.</p> | <p>Краткое описание организации (программы) Целью BOMNAF является оказание поддержки трансграничной безопасности и сотрудничеству путем улучшения Комплексного управления границами в Северном Афганистане. Проект внесёт свой вклад в оказание поддержки Правительству Афганистана в укреплении экономических и политических связей с остальными странами региона, в том числе и при помощи продвижения экономического роста и стабильности.</p> |
| <p>Border Management in Northern Afghanistan, Phase II (EU BOMNAF II) Start: 01 July 2014 Duration: 36 months Budget: EUR 7 500 000 (100% funded by EU) Implemented by: UNDP</p> | <p>Управление границами в Северном Афганистане, Фаза II (ЕС - БОМНАФ II) Дата начала проекта: 01.07.2014 Продолжительность проекта: 36 месяцев Бюджет (в ЕВРО): 7 500 000 (100% финансирование со стороны ЕС) Агентство - исполнитель: ПРООН</p> |
| <p>Ongoing Projects (Activities) in Northern Afghanistan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Capacity building measures (training, mentoring) and educational activities for Afghanistan Border Police (ABP) officers. • Border management infrastructure and facilities constructed and supported. • Operations of ABP units on the northern border supported and equipped. • Workshops, conferences and seminars and events between border agencies in the field organized and supported. • Promote Transparency, Integrity and Accountability (TIA) on the northern border. • Cross-border market(s) and trade facilitation support amenities created and supported. • Conduct training for borderlands residents encourage communities to support effective IBM activities and international commerce. | <p>Краткое описание осуществляемых проектов (программ) в ЦА</p> <ul style="list-style-type: none"> • Меры по наращиванию потенциала (инструктаж обучение) и образовательные мероприятия для сотрудников Афганской пограничной полиции (АПП). • Строительство и поддержка пограничной инфраструктуры и объектов, необходимой для управления границами. • Поддержка и оснащение деятельности подразделений АПП на северном участке границы. • Организация и поддержка мероприятий и встреч между пограничными ведомствами на местах. • Организация семинаров, конференций и образовательные мероприятия. • Укрепление механизмов прозрачности, целостности и подотчетности на северном участке границе. • Поддержка и продвижение трансграничных услуг, торговли, в том числе и на приграничных рынках. • Поощрение приграничных сообществ оказывать поддержку в эффективной |

| | |
|--|---|
| | <p>деятельности КУГ и беспрепятственного транзита международных грузоперевозок.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Проведение образовательных курсов для приграничных сообществ по вопросам, связанных с управлением рисков чрезвычайных ситуаций. |
| <p>The project's field activities focus around four activity areas to support capacity development of the Afghan Border Police on Afghanistan's northern border.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Construction of infrastructure. • Supply of equipment. • Delivery of training. • Regional Communication, Cooperation and Coordination. | <p>Деятельность проекта на местах акцентирована на четырех основных направлениях для поддержки наращивания потенциала АПП на северном участке границы Афганистана.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Строительство инфраструктуры. • Поставка оборудования. • Образовательный компонент. • Региональная коммуникация, сотрудничество, координация и взаимодействие. |
| <p style="text-align: center;">Best Practices</p> <ul style="list-style-type: none"> • Environmentally friendly construction and upgrade of self-contained BCPs and border infrastructure. • Construction of BCPs on both Tajikistan and Afghanistan side of the border, in cooperation with JICA (Japan). • Training on BM related and practical subjects. • Sustainability of training capacity by Train the Trainers programme and construction of a new Training Centre. • Confidence Building activities for local borderland communities. • Transparency, Integrity and Accountability in Border Management. • Regional and cross-border Coordination, Cooperation, Collaboration and Communication activities | <p style="text-align: center;">Передовые практики</p> <ul style="list-style-type: none"> • Строительство и модернизация автономной пограничной инфраструктуры, где также учтены вопросы окружающей среды (в частности по вопросам энергоснабжения). • В сотрудничестве с Японским агентством по международному сотрудничеству (JICA) одновременное строительство КПП по обеим сторонам границы Таджикистана с Афганистаном. • Курсы обучения по совместному управлению границами (ОБСЕ и другие партнеры) для Таможенной службы и пограничной полиции Афганистана. • Устойчивость тренингового потенциала АПП, путем проведение курсов для инструкторов, и строительство Центра обучения в штаб-квартире северного участка АПП. • Меры для поддержки деятельности по укреплению доверия среди приграничных сообществ. • Расширение механизмов Прозрачности, Целостности и Подотчётности в разрезе управления границами. • Вопросы координации, сотрудничества, взаимодействия и коммуникации на региональном и трансграничном уровне. |
| <p style="text-align: center;">Contact Information</p> | <p style="text-align: center;">Контактная информация</p> |
| <p>Project Manager: Mr. William LAWRENCE Mobile: +992 93 99 99 333 e-mail: William.lawrence@undp.org. Address: Ground Floor, 91/10 Shevchenko St, Dushanbe, Tajikistan 734025 www.bomnaf.org</p> | <p>Менеджер проекта: г-н Уильям Лоуренс Моб: +992 93 9999 333 Адрес электронной почты: William.lawrence@undp.org Адрес: ул. Шевченко 91/10 (1 этаж), Душанбе, Таджикистан Веб-сайт: www.bomnaf.org</p> |